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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 11.10.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 22 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 22:

”Ministeren bedes kommentere henvendelse af 5. oktober 2010 fra Concito,
Dansk Energi og Landbrug & Fødevarer om anbefalinger til handlingsplan for
biomasse, jf. FLF alm. del - bilag 6”

Svar:

Jeg er enig med Concito, Dansk Energi og Landbrug & Fødevarer i, at biomasse vil få 
en stadig vigtigere rolle i vores energiforsyning, og at vi derfor må overveje, hvordan 
biomassen produceres og udnyttes bedst muligt. Det er vigtigt at tage hensyn til blandt 
andet forsyningssikkerhed, bæredygtighed og økonomisk vækst. 

Jeg finder det endvidere meget positivt, at så vigtige aktører i omstillingen af 
energisystemet er gået sammen om at behandle disse emner.

Jeg vil tage dette bidrag med som inspiration i det arbejde, vi er i gang med som 
opfølgning på Klimakommissionens rapport.

Henrik Høegh

/Kim Holm Boesen
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